
 
О Б Щ И Н С К И    С Ъ В Е Т -   А Л Ф А Т А Р,  О Б Л А С Т    С И Л И С Т Р А 

7570 гр. Алфатар, ул.”Йордан Петров”№6,. 086 811 634 

 

П Р О Т О К О Л 

№ 13 

от 21.08.2012 г. 

 

        Днес 21.08.2012 година от 11:30 часа в в заседателната зала  на Община Алфатар 

се проведе извънаредно заседание на Общинския съвет гр. Алфатар.        

        На заседанието присъстваха: 11 общински съветници: - Г-жа Златка Питакова, 

Живка Великов, Ивелина Миткова,  Марин Пейчинов, Радка Желева , Росица Иванова, 

Хюлия Мехмедалиева, Янка Господинова , Нели Маринова,Селятин Исмаилов и г-н 

Петър Иванов. 

        От общинска администрация гр. Алфатар присъстваха: Г-жа Йорданка Узунска – 

кмет на Община, Петко Добрев – зам.кмет,   „ОА”, Иван Енчев – директор на дирекция 

„СА” , кметове на кметства и кметски наместничества от общината. Гости на 

заседанието  бяха г-жа Ганка Пенчева – секретар на НЧ”Й.Йовков”гр.Алфатар.. 

             Председателят на общинския съвет – Златка Питакова  откри заседанието: 

Уважаеми колеги, Уважаема госпожо Узунска, уважаеми гости, 

откривам днешното извънаредно заседание на Общински съвет . 

         Колеги,материали нямате раздадени предварително, сега ги получихте ,тъй като 

заседанието е извънаредно.Материалите ,аз ги получих след обяд  на 20.08.2012г. 

         Правя предложение да влязат в дневния ред следните докладни 

 

1.Докладна записка относно:Кандидатстване  на НЧ”Й.Йовков-1894г”град 
Алфатар с проект”Алфатарското читалище –дом за българската и европейска 
култура” по мярка 321 на ПРСР 2007-2013г. 

2.Докладна записка относно: Предоставяне за безвъзмездно управление на 

юридически лица на бюджетна издръжка имот частна общинска собственост за 

осъществяване на читалищна дейност. 

3.Докладна записка относно: Издаване на нов запис на заповед от община 

Алфатар в  полза на ДФ „Земеделие" - Разплащателна агенция, обезпечаваща 

авансово плащане по договор № 19/321/00251 от 11.05.2010 год. по мярка 321 

„Основни услуги за населението и икономиката в селските райони” за Проект 

„Реконструкция и рехабилитация на водоснабдителни  системи и съоръжения в с. 

Алеково и с. Васил Левски, Община Алфатар ", сключен между  Община Алфатар и 

ДФ „Земеделие" - Разплащателна агенция във връзка с искане за удължаване 

срока на цитирания договор 



4.Докладна записка относно: Осигуряване организационно-техническо 

обслужване на ОбС -Алфатар. 

 

Имате ли други предложения? Няма. 

 

Който е съгласен с така направеното  предложение,моля да гласува?  

ГЛАСУВАНЕ: „За”: 11  , против – 0  ,   въздържали се – 0  

1. Златка Питакова „За” 7. Радка Желева „За” 

2. Нели Маринова „За” 8. Петър Иванов „За” 

3. Марин Пейчинов „За” 9. Росица Петрова „За” 

4. Ивелина Миткова „За” 10. Янка Господинова „За” 

5. Живка Великова „За” 11. Хюлия Мехмедалиева „За” 

6. Селятин Исмаилов „За”    

 

Зачитам  дневния ред: 

Д Н Е В Е Н    Р Е Д: 

ТОЧКА ПЪРВА:Докладна записка относно:Кандидатстване  на НЧ”Й.Йовков-
1894г”град Алфатар с проект”Алфатарското читалище –дом за българската и 
европейска култура” по мярка 321 на ПРСР 2007-2013г. 

ТОЧКА ВТОРА: Докладна записка относно: Предоставяне за безвъзмездно 

управление на юридически лица на бюджетна издръжка имот частна общинска 

собственост за осъществяване на читалищна дейност. 

ТОЧКА ТРЕТА: Докладна записка относно: Издаване на нов запис на заповед от 

община Алфатар в  полза на ДФ „Земеделие" - Разплащателна агенция, 

обезпечаваща авансово плащане по договор № 19/321/00251 от 11.05.2010 год. по 

мярка 321 „Основни услуги за населението и икономиката в селските райони” за 

Проект „Реконструкция и рехабилитация на водоснабдителни  системи и 

съоръжения в с. Алеково и с. Васил Левски, Община Алфатар ", сключен между  

Община Алфатар и ДФ „Земеделие" - Разплащателна агенция във връзка с искане 

за удължаване срока на цитирания договор 

ТОЧКА ЧЕТВЪРТА: Докладна записка относно: Осигуряване организационно-

техническо обслужване на ОбС -Алфатар. 

З.Питакова: колеги  преминаваме към първа точка от дневния ред 
 
ПЪРВА ТОЧКА: Докладна записка относно:Кандидатстване  на НЧ”Й.Йовков-1894г”град 

Алфатар с проект”Алфатарското читалище –дом за българската и европейска култура” 

по мярка 321 на ПРСР 2007-2013г. 



Зл.Питакова: давам думата на г-жа Ганка Пенчева  

Г.Пенчева: няколко пъти съм поставяла въпроса за ремонт на нашата сграда пред 

общината и общински съвет, съветниците са запознати с нещата в годините 

назад. Материалната база е много остаряла, много е зле от вътре и от вън, 

правени са козметични частични ремонти.Процедурата по кандидатстване за 

различни проекти е тромава и бавна и затова до сега не сме успели да участваме 

по проекти. По Мярка 321 на Вашето внимание излагаме, че е нужен основен 

ремонт на покрива. Според архитекта трябва да се сложи вата между двете 

плочи напокрива.Необходима е цялостна подмяна на ВиК мрежата, водоотводите 

и дограмата.Имаме право да кандидатстване до 400 000 лв., 100% финансиране по 

проекта. 

Н.Маринова:22 ли е крайния срок за подаване на документите. 

Зл.Питакова:ще направим всичко възможно, до края на деня   да дадем препис 

извлечение от протокола. 

Г.Пенчева:взели сме си всички необходими документи за процедурата. 

Н.Маринова:как ще ги изпратите?. 

Г.Пенчева:на место ,в ДФЗ гр.Силистра. 

Р.Желева:Аз мисля, че трябва да подкрепим докладната за  читалището, защото 

базата е обща и общината я използва и ще гласувам „за”, за да се случат нещата. 

Зл.Питакова:иска ли някой думата?.Няма.Тогава зачитам проекто-решението и 

преминаваме към режим на гласуваме. 

 

 

На основание чл.21, ал.1, т.8 и т.12 от ЗМСМА,във връзка с изпълнение 

приоритетите в Плана за регионално развитие на Община Алфатар за периода 

2007-2013г. , предлагам, ОбС да вземе следното:  

РЕШЕНИЕ № 107 

1. Дава съгласието си НЧ”Й.Йовков-1894г”град Алфатар да кандидатства с 

проект”Алфатарското читалище –дом за българската и европейска култура” по мярка 

321 на ПРСР 2007-2013г. 

2.Удостоверява ,че дейностите по проекта отговарят на приоритетите на Плана за 

развитие на  община Алфатар. 

ГЛАСУВАНЕ: „За”: 11  ,      против – 0  ,         въздържали се – 0  

1. Златка Питакова „За” 7. Радка Желева „За” 

2. Нели Маринова „За” 8. Петър Иванов „За” 

3. Марин Пейчинов „За” 9. Росица Петрова „За” 

4. Ивелина Миткова „За” 10. Янка Господинова „За” 

5. Живка Великова „За” 11. Хюлия Мехмедалиева „За” 

6. Селятин Исмаилов „За”    

 

Зл.Питакова:Благодаря Ви колеги, преминаваме към втора точка от дневния ред. 



ТОЧКА ВТОРА: Докладна записка относно: Предоставяне за безвъзмездно 

управление на юридически лица на бюджетна издръжка имот частна 

общинска собственост за осъществяване на читалищна дейност. 

Зл.Питакова:Давам думата на г-жа Узунска. 

с.Бистра не можа да подготви документално нещата,читалищната сградата е 

паянтова и не могат да кандидатстват.Ако има следваща възможност да 

кандидатстват при подготвяне на документите в бъдеще да е гласувано от 

общински съвет и по лесно да могат да ги подготвят. 

Р.Петрова:Да подкрепим това решение. 

С.сабитов:Аз съм член на настоятелството и се притеснявам да няма конфликт 

на интереси. 

Р.Петрова:Не, няма. 

М.Пейчиновпо-добре е :да не гласува,поради възможност да има конфликт на 

интереси. 

Р.Желева:Не гласувай ние ще го приемем. 

Председателя на ОбС:Аз подкрепям това решение.Има ли други въпроси? не, 

преминаваме в режим на гласуване. 

 

            На основание чл.21, ал.1, т.8 от ЗМСМА и чл.12, ал.2, ал.3 от ЗОС и чл.16”А” от 

НРПУРОИ приета от ОбС Алфатар,предлагам Общински съвет Алфатар да  вземе 

следното 

 

РЕШЕНИЕ:№ 108 

 

1. Предоставя, безвъзмездно за управление на Сдружение с нестопанска цел 
„НАРОДНО ЧИТАЛИЩЕ СВЕТЛИНА –С. БИСТРА – 2005Г. ”, регистрирано в Силистренски 
окръжен съд с Решение №84 от 25.07.2008г., имот частна общинска собственост: 
Паянтова сграда  намираща се в с.Бистра, общ.Алфатар, ул.Втора (кв.14, парцел ІІІобщ., 
пл.№162). 
2. Предоставя за безвъзмездно  управление имота  за срок от 10 (десет) години с 
предназначение за осъществяване на читалищна дейност. 
3.Възлага на Кмета на община Алфатар да издаде заповед, сключи договор и предаде 
имота. 
 
ГЛАСУВАНЕ: „За”: 10  ,      против – 0  ,         въздържали се – 0  

1. Златка Питакова „За” 7. Радка Желева „За” 

2. Нели Маринова „За” 8. Петър Иванов „За” 

3. Марин Пейчинов „За” 9. Росица Петрова „За” 

4. Ивелина Миткова „За” 10. Янка Господинова „За” 

5. Живка Великова „За” 11. Хюлия Мехмедалиева „За” 

6. Селятин Исмаилов -    

Селятин Сабитов не гласува , поради съмнение от конфликт на интереси. 

 

Зл.питакова:Благодаря Ви колеги, преминаваме към трета точка от дневния ред. 

 

ТРЕТА ТОЧКА Относно: Издаване на нов запис на заповед от община Алфатар в  
полза на ДФ „Земеделие" - Разплащателна агенция, обезпечаваща авансово 
плащане по договор № 19/321/00251 от 11.05.2010 год. по мярка 321 „Основни 
услуги за населението и икономиката в селските райони” за Проект 



„Реконструкция и рехабилитация на водоснабдителни  системи и съоръжения в с. 
Алеково и с. Васил Левски, Община Алфатар ",  
Председателя на ОбС: давам думата на Кмета на община Алфатар, г-жа Узунска. 
По Мярка 321 е подписан договор с ДФЗ още от 2011година.сроковете текат.Има 
решение на бившия кмет на Общината г-жа Желева за авансово плащане. Искаме 
нова записна заповед за обезпечаване, срока е до 10 септември 2012 година, до 
тогава няма да има заседание на ОбС и затова сега предлагам да вземем решение за 
да се вместим в срока. 
Я.Господинова: Защо закъсняваме със срока? 
Кмет: Имаме време, сега изготвяме документите. 
Р.Желева:Има възможност за анекс да се удължи срока,закъснява се защото се 
проточиха смените във ДФЗ-София. 
Р.Петрова:Да разгледаме докладната. 
Председател ОбС:Има ли други предложения, въпроси?Няма.Колеги преминаваме в 
режим на гласуване. 

На основание чл. 21, ал. 1, т. 10 и т. 24, и чл. 27, ал. 4 и ал. 5 от 

Закона за местното самоуправление и местната администрация и във 

връзка с чл.12, ал.9 и ал.10 и чл.41, ал.1, т.2  от  Наредба № 25 от 29. 07. 

2008 г., за условията и реда за предоставяне на безвъзмездна финансова 

помощ по мярка „Основни услуги за населението и икономиката в 

селските райони" от Програмата за развитие на селските райони за 

периода 2007-2013 г.; чл. 56, параграф 2 на Регламент (ЕО) №1974/2006 

на Комисията и договор за отпускане на финансова помощ № 

19/321/00251 от 11.05.2010 год. по мярка 321 „Основни услуги за 

населението и икономиката в селските райони”  за Проект„Реконструкция 

и рехабилитация на водоснабдителни  системи и съоръжения в с. Алеково 

и с. Васил Левски, Община Алфатар ", сключен между Община Алфатар 

и ДФ „Земеделие" - Разплащателна агенция, седалище и адрес на 

управление гр. София, бул. „Цар Борис ІІІ №136, ЕИК по БУЛСТАТ 

121100421, идентификационен номер по ДДС № ВG121100421, 

представляван от изпълнителния директор Румен Андонов Порожанов, 

Общинският съвет да вземе следното: 

 

РЕШЕНИЕ № 109 

1.  Упълномощава кмета на Община Алфатар да подпише Запис на 

заповед, без протест и без разноски, платима на предявяване в  срок до 36 

месеца от датата на получаване от Община Алфатар на уведомително 

писмо с решението за съгласуване/ отказ за съгласуване на последната по 

време процедура за избор на изпълнител по проекта в полза на ДФ 

„Земеделие"   -   Разплащателна   агенция   в       размер   на  2 521 928.20 



лв. /два милиона петстотин  двадесет и една хиляди деветстотин  

двадесет и осем лева и 20 ст./  за обезпечаване на 110 % от авансово 

плащане по договор за отпускане на финансова помощ № 19/321/00251 от 

11.05.2010 год. по мярка 321 „Основни услуги за населението и 

икономиката в селските райони”  за Проект„Реконструкция и 

рехабилитация на водоснабдителни  системи и съоръжения в с. Алеково и 

с. Васил Левски, Община Алфатар "сключен между Община Алфатар и ДФ 

„Земеделие" -Разплащателна агенция. 

2. Възлага на кмета на Община Алфатар да подготви необходимите 

документи за подписване на анекс за удължаване срока по договор 

№ 19/321/00251 от 11.05.2010 год. и да ги представи пред ДФ „Земеделие" - 

Разплащателна агенция. 

 

ГЛАСУВАНЕ: „За”: 11 ,      против – 0  ,          въздържали се – 0 

1. Златка Питакова „За” 7. Радка Желева „За” 

2. Нели Маринова „За” 8. Петър Иванов „За” 

3. Марин Пейчинов „За” 9. Росица Петрова „За” 

4. Ивелина Миткова „За” 10. Янка Господинова „За” 

5. Живка Великова „За” 11. Хюлия Мехмедалиева „За” 

6. Селятин Исмаилов „За”    

 

Решението се приема, преминаваме към четвърта точка от дневния ред. 

        Докладна записка относно: Осигуряване организационно-техническо 

обслужване на ОбС -Алфатар. 

Зл.Питакова: Колеги, без превозно средство е много трудно да се изпълняват 

служебните задължения.Нашата работа е да се срещаме с хората от общината, 

да можем да проучваме потребностите и проблемите им. 

Я.Господинова: Председателят не е длъжен да дава обяснения за какво му е и за 

какво ще го ползва. Общината трябва да предостави всичко което е необходимо за 

работата на председателя на ОбС.Мисля , че щяха да се купува копирна машина  и 

лоптоп,какво стана? Редно е да има и автомобил на разположение. 

Зл.Питакова: От няколко месеца ми стои искането при г-жа Друмева,защото 

нямало залегнати средства за ДМА.Остави ги за второто шестмесечие,сега е в 

отпуск, като се върне ,ще видим. 

Р.Желева:общината отказвала ли е при подобно искане? 

Зл.Питакова:Веднъж направих заявка за автомобил ,и се изредиха пет човека да 

ме питат: от кога съм заявила автомобил ,защото инженера не знае,и няма 

свободен,  колко човека ще пътуваме ,колко ще се бавим, какво ще правим, не може 

ли да дойде с нас комисия за оглеждане на паметниците?В крайна сметка ми 

дадоха училищния автобус за четири човека/общински съветници/.Моята заявка 

беше подадена навреме.По такъв начин не може да се работи.Хората ни 



забравиха.Ние трябва да бъдем между тях.Да се интересуваме от проблемите 

им.Ако нямате свободни шофьори, можем и без шофьор. 

П.Иванов:Трябва да има заповед на кмета. 

Узунска:Имаме на разположение Форд и Пасат и една Лада която беше 

предоставена на пожарната. Не знаем още какво ще се прави с нея. Има и Нисан с 

пукнат радиатор в гаража, може да се от ремонтира и използва. 

Р.Петрова:кои ще поеме издръжката на шофьора? 

Зл.Питакова:Можем и без шофьор ,може и  да ползваме шофьор .Разхода ще го 

поеме ОбС. 

Й.Узунска:Да има заявление от ОбС, за да се направи график за ползване на 

шофьор. 

Зл.Питакова:Няма да правим постоянно заявка.Не съм злоупотребявала, имаме 

нужда от автомобил, такава ми е работата-да се срещам с хората.Някога съм 

ползвала личния си автомобил ,но не ми достигат личните средства. 

Кмет:Аз мисля , че общината също не е злоупотребявала, понякога ползвам личния 

си автомобил. 

Зл.Питакова:Колеги имате ли други въпроси?Ако няма преминаваме към гласуване. 

 

        На основание чл. 21,ал.1,т.23и във връзка с чл.49,ал.1,т.1 от ЗМСМА, 

предлагам  ОбС Алфатар да вземе следното:  

РЕШЕНИЕ:№110 

1. Задължава  кмета на Общината да осигури лек автомобил,предварително 

съгласуван с ОбС ,който да е на разположение на същия . 

 

ГЛАСУВАНЕ: „За”: 7  , против – 0  ,   въздържали се – 4 

1. Златка Питакова „За” 7. Радка Желева въздържал 

2. Нели Маринова въздържал 8. Петър Иванов въздържал 

3. Марин Пейчинов „За” 9. Росица Петрова „За” 

4. Ивелина Миткова „За” 10. Янка Господинова „За” 

5. Живка Великова „За” 11. Хюлия Мехмедалиева въздържал 

6. Селятин Исмаилов „За”    

 

Решението се приема. 

Поради изчерпване на дневния ред ,Председателя на ОбС закри днешното заседание в  

12:30 ч. 

21.08.2012г.                                                ПРЕДСЕДАТЕЛ на ОбС:   ……………………. 

Гр.Алфатар                                                                                      /ЗЛАТКА ПИТАКОВА/ 

Протоколист: ………….. 

               п/ Свилен Инджон/ 


